

Mindsteløn pr. måned for kvindelige kontraktansatte fodboldspillere i Danmark

Opdateret: 01.07.2025

Dato	Bibeskæftigelse			Ungdom (*)			Deltid			Fuldtid		
	Værdi af indeks-regulering	Særligt tillæg	Aktuel mindsteløn	Værdi af indeks-regulering	Særligt tillæg	Aktuel mindsteløn	Værdi af indeks-regulering	Særligt tillæg	Aktuel mindsteløn	Værdi af indeks-regulering	Særligt tillæg	Aktuel mindsteløn
01-07-24			3.500 kr.			3.200 kr.			8.500 kr.			17.000 kr.
01-07-25	3,615%	199 kr.	3.826 kr.	3,615%	383 kr.	3.699 kr.	3,615%	1.093 kr.	9.900 kr.	3,615%	1.655 kr.	19.270 kr.
01-07-26		199 kr.			383 kr.			1.093 kr.			1.655 kr.	
01-07-27		199 kr.			383 kr.			1.093 kr.			1.655 kr.	
01-07-28		199 kr.			383 kr.			1.093 kr.			1.655 kr.	
01-07-29		?			?			?			?	

Pr. 1. juli 2029 reguleres mindstelønnen ekstraordinært til at være identisk med mindstelønningerne for herrekontraktspillere. Hvis sidstnævnte i perioden forinden er blevet justeret med andet end sædvanlig indeksregulering skal mindstelønnen dog maksimalt være identisk med mindstelønningerne for herrekontraktspillere som den ville have set ud 1. juli 2029, hvis den udelukkende ville have været indeksreguleret.

(*) Note:

Mindstelønnen for en spiller på ungdomskontrakt, men som har afsluttet sin ungdomsuddannelse er 1.000 kr. højere end den i tabellen angivet. Ny mindsteløn beregnes ved indeksering af sidste års mindsteløn, hvorefter det særlige årlige tillæg tillægges